

GALERIE BRIGITTE SCHENK

Press Release

SHARHAM KARIMI

LONGING FOR MYSELF



Shahram Karimi, UNTITLED, 2014

GALERIE BRIGITTE SCHENK

Vernissage

November 28, 2014

Exhibition runs until February 20, 2015

Opening hours

Tuesday – Friday: 11 am – 6 pm

Saturday: 11 am – 3 pm

English

The Iranian artist Shahram Karimi fled from Tehran 1987 and lives and works since then in New York and Bonn, Germany. He is a painter, filmmaker as well as poet. Karimi's works are characterized by a synthesis of Iranian traditional miniature painting and contemporary genre painting, defined by an intense density. The themes of escape, exile, pain but desire and dedication at the same time are subject both in his paintings and poetry.

For the presentation at Galerie Brigitte Schenk, Karimi creates an installation combining paintings, wall poems in Farsi written by him and various objects and images

Deutsch

Der iranische Maler, Filmemacher und Dichter Shahram Karimi floh 1987 aus Teheran und lebt und arbeitet seither in New York und Bonn.

Seine Arbeiten zeichnen sich aus durch ihre Synthese aus traditioneller iranischer Miniatur- und zeitgenössischer Genremalerei mit enormer Dichte und Aktualität aus. Die Themen der Flucht, des Exils, des Schmerzes aber auch der Begehrlichkeit und Hingabe in gleichem Maße fließen in sowohl seine Malerei als auch in seine Dichtkunst ein.

GALERIE BRIGITTE SCHENK

Für die Ausstellung „Longing for MySelf“ in der Galerie Brigitte Schenk wird Karimi eine Rauminstallation erschaffen die Malereien, eigene Wandgedichte in Farsi und diverse Gegenstände und Bilder vereint.